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Stanowisko Burmistrza w sprawie likwidacji
Sądu Rejonowego w Wieliczce

W związku z tym, iż projekt rozporządzenia Ministra Sprawiedliwości w sprawie
zniesienia niektórych sądów rejonowych, utworzenia zamiejscowych wydziałów w
niektórych sądach rejonowych oraz zmiany rozporządzenia w sprawie sądów
apelacyjnych, sądów okręgowych i sądów rejonowych oraz ustalenia ich siedzib i
obszarów właściwości przewiduje również zniesienie Sądu Rejonowego w Wieliczce,
burmistrz Artur Kozioł złożył w Ministerstwie Sprawiedliwości oficjalne stanowisko w tej
sprawie.
W przedłożonym w ministerstwie stanowisku gospodarz solnej gminy wyraził sprzeciw
wobec planów likwidacji Sadu Rejonowego w Wieliczce, zwracając uwagę na negatywne
i szkodliwe społecznie skutki takich działań. Równocześnie burmistrz Artur Kozioł złożył
pismo w sprawie utworzenia wydziału rodzinnego i nieletnich w Sadzie Rejonowym w
Wieliczce. Wniosek ten jest istotny, bowiem Minister Sprawiedliwości zapowiedział, iż
planowana jest likwidacja sądów rejonowych o limicie 14 sędziów włącznie. Wielicki sąd
obecnie posiada 14 etatów sędziowskich a gdyby został utworzony wydział rodzinny i
nieletnich liczba ta by wzrosła. O konieczności utworzenia takiego wydziału mówiono już
wcześniej, bowiem wielicki sąd jest jednym z nielicznych w kraju sądów rejonowych, w
których dotychczas nie są rozpatrywane sprawy rodzinne i nieletnich.
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